
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л  №  86 

 

от извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

проведено на 30 март 2022 г. 

 

 

Днес,  30 март 2022 г., от 16,30 ч.  се проведе хибридно – в зала 1 и 

дистанционно чрез платформата CISCO Webex Meeting на Столична община 

извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

 

Заседанието беше открито в 16.30 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието 12 общински съветници -  участват в 

хибридното заседание на комисията – в зала 1 и чрез платформата CISCO Webex Meeting, както следва: 

 

1.  Стефан Марков – председател; /зала 1/ 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател; /онлайн/ 

3. Иван Таков – зам.-председател; /онлайн/ 

4. Радослав Абрашев;/зала 1/ 

5. Зафир Зарков;/онлайн/ 

6. Екатерина Йорданова;/онлайн/ 

7. Христиан Петров; /онлайн/ 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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8. Бойко Димитров; /онлайн/ 

9. Борислав Иванов; /зала 1/ 

10. Пеню Пенев; /онлайн/ 

11. Петко Димитров; /онлайн/ 

12. Михаил Ставрев /онлайн/ 

В момента отсъства от участие в заседанието г-н Борис Милчев. 

Поради което,  заседанието може  да бъде проведено. 

Колеги, имаме свикано съгласно Правилника за организацията и дейността на Столичния 

общински съвет извънредно заседание, което е във връзка с обсъждането и приемането на бюджета. 

Колеги, както сте видели дневният ред включва две точки редовни и една допълнителна. Всички тези 

точки са свързани с бюджета.  

По първа точка са предложенията, които на две четения разгледахме. Втора точка е свързана с 

предложението на „БСП за България“ и както сте видели във връзка с поетия ангажимент вчера на 

комисията сме вкарали предложение с колегите общински съветници от групата на ГЕРБ-СДС, така че 

предлагам ако имате коментари по дневния ред да го заявите. Не виждам. 

В такъв случай преминаваме към гласуване на дневния ред. 

Подлагам на гласуване дневния ред по начина, който сме утвърдили в комисията, с 

„против“ и „въздържал се“, като тези, които не направят заявка „против“ или „въздържал се“ се броят 

„за“. 

Има ли „против“?  Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Зафир Зарков За 

6.  Екатерина Йорданова За 

7. Христиан Петров За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борислав Иванов За 

10. Пеню Пенев    За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Дневният ред се приема.  

Благодаря. 

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред:   Доклад вх. № СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. относно съставяне и 

приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2022 г. с вносител: Йорданка Фандъкова – кмет 

на СО 

-Предложения за изменение на проекта за бюджет на Столична община за 2022 г.: 

-Предложения вх. № СОА22-ВК66-2645/18.03.22 г. от Борис Бонев – общински съветник, 

за включване в бюджета на Столичната община за 2022 г.; 

-  писмо вх. № СОА22-КЦ01-10068/07.03.22 г. от М. Спасов, относно предложения по 

проекта за бюджет на СО за 2022 г. 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/1/18.03.22 г. от Бойко Димитров – общински 

съветник за изменение на проекта за бюджет на Столична община за 2022 г.; 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/2/21.03.22 г. от Политическа група – „Патриоти 

за София“ за изменение и допълнение на проекта за сборен бюджет на Столична община, внесен с 

доклад СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г.; 

- Предложения вх. № СОА22-ВК66-2805/22.03.22 г. от Екатерина Йорданова – общински 

съветник, за включване в бюджета на Столична община за 2022 г.; 

-Предложения вх. № СОА22-ВК66-2394/3/25.03.22 г. от Лорита Радева – общински 

съветник, относно промяна в проекта за бюджет на Столична община за 2022 г., доклад СОА22-ВК66-

2394/11.03.22 г. с вносител Кмета на Столична община за финансиране на дейности по опазване на 

околната среда; 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2951/25.03.22 г. от Румен Русев – общински съветник, 

независим, за включване в бюджета на Столичната община за 2022 г.; 

-Предложения вх. № СОА22-КЦ01-1128/08.01.22 г. от Любомир Секулов относно проекто-

бюджета на Столична община за 2022 г.; 

-Предложения вх. № СОА22-КЦ01-1433/09.01.22 г. от Сдружение „За Княжево“  

ПРЕД. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, ако не възразявате, тъй като предложенията по точка 

1, които са приложени и всички са на Вашето внимание и бяха представени и обсъждани в предходните 

заседания, както и по точка 2, предлагам да представя доклада по допълнителна точка 1, ако не 

възразявате, след което както бяхме коментирали на предходните заседания ще подложа на гласуване, 

тъй като имаше вече на три четения обсъждания, предлагам на заседанието днес да гласуваме по всички 

предложения. 

Имате ли против? Няма. 

Преминаваме към разглеждане на доп. точка 1 от дневния ред. 

Госпожо Тагарева, на линия ли сте да водите по допълнителната точка? 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: На линия съм господин Марков. 

По доп. т. 1 от дневния ред:   Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/8/30.03.2022 г. 

относно изменение на проектобюджета на Столична община за 2022 г., внесен в СОС с доклад вх. № 

СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. от Йорданка Фандъкова – кмет на СО с вносители: Стефан Марков, 

Георги Георгиев, Борислав Иванов, Ваня Тагарева, Христиан Петров, Зафир Зарков, Радослав Абрашев 

– общински съветници. 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Предложение, относно изменение на проектобюджета 

на Столична община за 2022 г., внесен в СОС с доклад вх. № СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на СО. 

Заповядайте, господин Марков. 

ПРЕДС.СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, колеги допълнителната точка е с вносители, 

както казах всички колеги от ГЕРБ-СДС в Комисията по финанси, колегата Борислав Иванов и 

председателя на Общинския съвет във връзка с предложение за изменение на проектобюджета на 

Столична община за 2022 година. Към нас се присъедини и господин Георгиев – Председателя на СОС, 

като в залата са и господин Карлос Контрера и господин Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. 

Колеги, Вие сте видели предложението, вчера след комисия на база състоялите се 

дискусии, както и днес сутринта продължихме да обсъждаме, изследвали сме всички предложения, 

които са постъпили, както знаете имаше обществено обсъждане, три четения на бюджета с доста и 

добри предложения от различните политически групи, както и от общински съветници и независими 

общински съветници. 

Във връзка с обсъжданията сме предложили съответните промени по приходната част, 

както и по разходната част, ако ми позволите ще засегна повече разходната част, като за приходната 

след това ще помоля и господин Барбалов да се включи. 

Колеги, по разходната част сме предложили, както сте видели 1 милион и 200 хиляди за 

Програма за раждаемостта, това е предложение на групата „Патриоти за София“, за Програма за 

интеграция на младежите със синдром на Даун, като средствата се разчитат от 1 юли до края на 

годината – 200 хиляди лева, предложението е на господин Георгиев. Имаше обсъждания по темата в 

дейност  „529“ – 100 хиляди лева за новосъздадена социална услуга с приоритетно настаняване на жени 

пострадали от домашно насилие, имахме нарочно решение на Общинския съвет, така че е редно да 

осигурим средствата по него. 

Новосъздадена социална услуга „Правна клиника“ – 60 хиляди лева, отново предложение 

на Председателя на СОС, което обсъждахме, и по което трябва да се осигури финансиране, за ОП 

„София проект“, са предвидени увеличения на заплатите, както сте видели. Няма да прочитам 

подробно. За „Озеленяване, паркове и градини“ и за облагородяване междублокови пространства т.нар. 

кални точки, които поне декларативно бяха подкрепени освен от госпожа Радева, която е вносител на 

предложението от колегите от „БСП за България“, от господин Борис Бонев бяха подкрепени 1 милион 

и 100 хиляди лева.  

Има предложение свързано с транспорта, което е за 10 милиона лева, имахме предложение 

на групата на „Патриоти за София“ и на госпожа Екатерина Йорданова, които се препокриват в тази 

част.  

По капиталовите разходи имаме още § 54-04 „Придобиване на земя“ – 3 милиона лева, 

което също е една от темите, по която в дискусиите имаше консенсус. Тя беше подкрепена от 

„Демократична България“, там също има подобно предложение от „Патриоти за София“, от „БСП за 

България“, от господин Борис Бонев. 
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Имаше предложения за ново футболно игрище в кв. Симеоново на независимия общински 

съветник господин Румен Русев, което вчера беше представено в комисията и беше подкрепено в 

комисията от колегите от „БСП за България“ и от господин Борис Бонев. 

Основен ремонт на релсов път и контактно кабелна мрежа – 3 милиона лева. Основен 

ремонт в дейност „878“ „Приюти за безстопанствени животни“  - плюс 500 хиляди лева, както и 17-то 

ОДЗ „Мечо Пух“ в жк „Младост“. Изграждане на игрище за футбол с изкуствена трева в Казичене – 

120 хиляди лева.  

Това са част от предложенията, наистина ще е трудно да прочета всичко подробно, на ваше 

разположение е, качено е в системата и е изпратено. Работили сме в максимално оперативен план с 

идеята максимално да бъдат удовлетворени предложенията на повече политически сили.  

Мисля, че няма политическа сила, от която да не е възприето някое от предложенията, така 

че се надявам и разчитам на подкрепа.  

На разположение сме разбира се с колегите вносители за въпроси, като в края на 

дискусията ще го подложим на гласуване. 

ЗАМ.ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Господин Марков, извинявайте, казахте че по 

приходната част господин Барбалов може да направи включване. 

Предлагам, след представяне на подробно направения разчет от Ваша страна в разходната 

част да чуем и господин Барбалов. 

ПРЕДС.СТЕФАН МАРКОВ: Госпожо Тагарева, съгласен съм, ако искате да дадем 

думата първо на съветниците, на председателя и на господин Контрера, които са в залата. 

ЗАМ.ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Разбира се, не възразявам.  

Заповядайте, господин Георгиев. 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ – председател на СОС: Благодаря ви, господин председател, 

благодаря госпожо Тагарева, уважаеми колеги, много се радвам да съм на заседание на Комисията по 

финанси, виждам, че новият председател се справя по-добре от стария, което означава, че промяната е 

била за хубаво. 

Бих искал да помоля за подкрепа на изложените на стр. 2 от предложенията на съветниците 

от групата на ГЕРБ-СДС и на колегата Иванов, мерки които касаят следното: 

На първо място, двете Функции – „Социално осигуряване, подпомагане и грижи“ 

увеличаваме със 100 хиляди лева бюджета, става дума за дейност „529“ „Кризисни центрове“. 

Общинският съвет вече се произнесе по този въпрос за разкриването на нова социална услуга. Редно е 

финансирането на същата, съобразено обаче с обстоятелството, че в момента предстои да бъдат 

обявени процедури за избор на доставчик на социалната услуга, които по закон са три месеца, тоест 

при обявяване през април най-рано през юли ще започне осъществяването на дейността и живот и 

здраве, поради което разчета именно е за второто полугодие само. 

На второ място, дейност „526“ „Центрове за обществена подкрепа“ за новосъздадената 

социална услуга „Правна клиника“ знаете, че отново е доклад, който беше приет от Общинския съвет 

като част от политиката ни за превенция, ограничаване и елиминиране на домашното насилие, две 

изключително знакови решения на общинския съвет, които следва да бъдат обезпечени отново в 

бюджета, в която връзка са направените от мен предложения. 
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И на последно място, в резултат на срещи с граждани, на срещи с организации, за което 

благодаря на господин Контрера, който инициира първата такава с организации, които работят с 

младежи със синдром на Даун, след разбира се внимателен анализ, тъй като до сравнително скоро бях 

член на комисията, все още има останали експертни знания, които да го позволяват, с господин 

Барбалов с оглед на анализа на приходната част правя и предложение, което е в точка 1.2, като моля да 

бъде коригирано вместо „за Програма за интеграция“ да се чете „За мерки за интеграция“, тъй като 

Програмата формално погледнато представлява самостоятелен документ, като Програмата за 

изграждане на паркинги с публично участие на инвестиции и прочие в частни инвестиции, поради 

което моля текста на стр. 2, точка 1.2 вместо „Програма“ да се чете „За Мерки за интеграция на младежи 

със синдром на Даун“.  

Отново разчета е за шестмесечие, като тук молбата и апела ми е към всички нас, започваме 

широк кръг от консултации с различни организации, които работят с младежи със специални 

потребности и младежи със синдром на Даун, редица са необходимостите и нуждите от подкрепа, като 

тук говорим преди всичко за социализация, за интеграция, за реализация на пазара на труда, за да могат 

да бъдат пълноценна част от обществото. 

На второ място, това ще облекчи в голяма степен техните семейства, които понастоящем 

целодневно са заети с грижи за своите деца, младежи и близки, поради което давайте си сметка за 

изключителните предизвикателства, пред които е изправен бюджета. 

Моля за подкрепа на тези дейности. Това е господин председател, на линия съм за въпроси. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря господин Георгиев. 

Господин Контрера, заповядайте. 

КАРЛОС КОНТРЕРА: Благодаря Ви господин председател, госпожо председателстващ, 

членове на комисията, аз имах възможност да представя нашето предложение от името на групата на 

минало заседание. 

От това, което вие прочетохте установявам, че в доклада, който сте изготвили с колеги 

общински съветници има включени предложения на нашата група. Що се касае и приходната и 

разходната част, което показва, че диалогът е бил относително успешен. 

Това, което искам да заостря като внимание колеги е, че според мен в дейност „849“, която 

касае транспорта и по-точно компенсациите по регламент № 1370 от предложените от нас като група 

20 милиона, 10 милиона няма да бъдат достатъчни. Според мен, екзистенц минимума на тази ситуация, 

в която се намираме и днес с анонсирането от КЕВР на увеличение на природния газ с 13 % от 1 април, 

трябва да завишим тази сума.  

Според мен, би било добре, ако разчета е направен при 10 милиона, все пак да се опитаме 

4 или 5 милиона да осигурим допълнително, тъй като както виждаме от внасянето на бюджета през 

предложението до приемането му икономическата среда се промени. Това уточнение правя и изразявам 

задоволство, че в случая нашето предложение за видео наблюдение всъщност е завишено с 400 хиляди 

лева, така както колегата Борислав Иванов предложи и коментирахме на Комисията по обществен ред 

и сигурност. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Контрера. 
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Заповядайте, госпожо Йорданова. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА: Благодаря, господин Марков, уважаеми колеги, смятам, че 

изчерпахме мисля, че всички аргументи за да докажем, че сумата, която е минимално необходима за 

да може да продължи да се предоставя тази услуга в качеството, което предоставяме на гражданите, а 

и да се поемат нуждите за увеличаване на доходите на хората заети в предоставяне на тази услуга в 

четирите компании за Столичния градски транспорт на база на споразумението, с което разполагаме е 

необходимо да осигурим бюджет с 20 милиона повече за 2022 година. 

Благодаря на комисията, за това, че членовете на тази комисия, които подкрепят тази 

наистина остра нужда за повишаване на сумата в дейност „849“, но аз бих казала, че отново тази сума 

няма да е достатъчна. И както винаги ще проява прагматизъм и ще кажа, че трябва да отчетем, че може 

би ще се наложи още веднъж да имаме актуализация на бюджета през годината, защото очакваме 

държавата като добър стопанин да положи усилия и наистина да се присъедини към усилията на всички 

нас, както и на другите общински съвети в страната, за да бъде обезпечена услугата „Градски 

транспорт“ във всички големи градове и държавата солидарно да участва с местните власти, така както 

изисква и регламент  № 1370 на Европейската комисия. 

Бих искала колеги, разбира се и аз, както всички Вие съм си написала домашното и съм се 

опитала наистина да помисля, как наистина бихме могли да отговорим на тези нужди и съобразявайки 

се с лимита и с възможностите на общинския бюджет също да направя конкретно предложение. 

Отчитайки факта, че вече подкрепихме и гласувахме доклад, който даде възможност да 

бъдат допълнени средствата, които ще бъдат инвестирани в градския транспорт на столицата – 6 

милиона допълнителни средства, макар и заем, който надявам се след това заедно ще направим така, 

че да бъде върнат, да отчетем тези 6 милиона и да ви помоля да приемем увеличение на тези 10 милиона 

с още 4 милиона за да можем наистина поне да стигнем до тези минимални суми, които са необходими 

за да посрещнем предизвикателствата, които са пред градския транспорт. 

Правя конкретно предложение, нека да завишим с още 4 милиона дейност „849“ за да дадем 

възможност да бъдат поети необходимите нужди на компаниите и да осигурим услугата за гражданите 

и увеличаване на доходите на работещите в компаниите на градския транспорт. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, госпожо Йорданова. 

Разбира се, аз разбирам вашата загриженост и вашата и на колегите транспортни дейци 

относно темата. Ще чуем и господин Барбалов след това по приходната част, за да видим дали можем 

подобно предложение да го подложим на гласуване. 

Думата е поискал господин Зарков, след което ще дам думата на господин Барбалов по 

приходната част, а след това думата е заявил Бойко Димитров, който иска думата след господин 

Барбалов. 

Господин Зарков, заповядайте. 

ЗАФИР ЗАРКОВ: Благодаря колеги, няма как да не се присъединя в тази ситуация към 

исканията на колегата Йорданова, включително и това, което беше отправено и от господин Контрера 

с оглед на цялостната ситуация в сектора на транспорта, която ние в Транспортна комисия знаем 

отлично. Също така знаем тази ситуация и тук в Комисията по финанси, за съжаление дори трябва да 
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сме малко, поне аз съм малко по-резервиран, дори смятам, че тези средства няма да са достатъчни както 

всички знаем за пълното обезпечаване на транспортната задача и на транспорта на софиянци, но 

безспорно трябва да разчитаме, не знам дали е отговорно, но на разумната позиция от страна на 

държавата и правителството, когато се преразглежда бюджета, защото смея да твърдя, че в противен 

случай наистина трудни времена ще предстоят за транспорта на нашия град. 

В този ред на мисли, разбира се изразявам своята подкрепа за направените предложения от 

колегите за 4 милиона и естествено вие го казахте, да чуем и господин Барбалов за възможностите от 

страна на приходната част на бюджета, за да осигурим този, както беше споменато от колегите 

минимум, поне за гарантиране на някои от дейностите обезпечаващи транспорта. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Зарков. 

Господин Барбалов, заповядайте да коментирате частта с приходите. 

ДОНЧО БАРБАЛОВ: зам. кмет на СО, благодаря ви, господин председател. 

Уважаеми общински съветници, докладващият доклада не влезе в приходната част, но 

това, което виждаме предложено е 9 милиона увеличение в данъчните приходи, 9,5 милиона 

увеличение в неданъчните приходи и намаляване на бюджетния резерв с 4 милиона 110 хиляди лева, 

ако трябва да сме по-точни. В крайна сметка, както е известно, бюджетът вече е в ръцете на Общинския 

съвет, както той беше внесен в законоустановения срок, така че оттук нататък вие сте хората, които 

могат да направят промени.  

Допълнително тези 4 милиона, които се предлагат, те биха могли да бъдат осигурени с 

увеличение с още 1 милион, от очаквания приход от данък за възмездните сделки и дарения, така че 

той да стане с 5,5 милиона лева повече спрямо това, което е в първоначалния проект. 

В приходи от продажби на нефинансови активи с още 3 милиона, с което ще стане 

увеличение с 7 милиона. 

Искам да кажа, че тъй като през годините винаги е имало гласове, че не ни е достатъчно 

напрегната приходна част, сега ще имаме една добре напрегната приходна част, както всяка година ние 

естествено ще ви уведомяваме за прогреса за изпълнение на бюджета с редовни доклади така, че вие 

да можете да следите и при нужда да вземате допълнителни решения. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Барбалов. 

Господин Димитров, заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ: Благодаря ви, първо да кажа, че аз няма да мога да гласувам „За“ 

това предложение, което е на Вашата група и какво ме притеснява в него. 

Първо, в приходната част за мен са твърде завишени приходите от наеми и от продажби на 

нефинансови активи особено частта за продажба на нефинансови активи, която и тази година не беше 

изпълнена и съответно имам доста сериозни съмнения, дали тези 4 милиона, или както в момента 

господин Барбалов предложи дори 7 милиона ще могат наистина да се съберат. 

В разходната част това, което ме притеснява е, че малко се получава да се даде на всеки по 

нещо, тоест от предложенията, които всяка от групите беше направила са избрани част от тях, 

редуцирани са средствата, както за транспорта, така и за придобиване на земя, може и по другите пера, 
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а в същото време точно управляващата коалиция прави едни допълнителни предложения, за които 

много по-логично беше да са още в първоначалния бюджет. 

За мен не е ясно защо се увеличават средствата за заплати и издръжки на ОП „София 

проект“,  както и защо има някои капиталови разходи, които ако е имало идея, че  ще се правят, 

наистина е трябвало в по-ранен етап, например както е развитието на Системата за видеонаблюдение, 

която сама по себе си е добра идея, но не разбирам защо чак сега, нали два часа преди да гласуваме 

финално в Комисията по бюджет това въобще влиза като някакво предложение.  

Всъщност това е, което мен ме притеснява и заради, което няма да мога да подкрепя вашето 

предложение. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Димитров. 

Реплика е поискал господин Контрера, заповядайте. 

КАРЛОС КОНТРЕРА: Понеже бяха засегнати въпроси свързани с предложението на 

нашата група от „Патриоти за София“ първо, аз не очаквам „Демократична България“ да гласува 

каквото и да е, дори да им приемете всички предложения, можем да спестим цирка с обясненията, но 

по конкретните въпроси касаещи  ОП „София проект“. 

Вероятно, господин Димитров не знае, но може да получи информация, включително и от 

опозицията например, от господин Бонев, че „София проект“ е изключително натоварено общинско 

предприятие, и тъй като са ниски заплатите в него, а то се занимава с немалка част от работата по 

проекти, включително и организация на движение, планове и т.н., щата не е запълнен, което води до 

огромна натовареност на служителите и до забавяне на работата, включително на работата на 

Постоянните комисии на Общинския съвет, защото когато трябва да се разработи проект за 

организация на движение чакаме един месец, някак си нещата не са добре. И в този смисъл това 

предложение, което аз правя втора поредна година в крайна  сметка успях да убедя немалка част и от 

администрацията и общинските съветници да увеличим там възнагражденията за да можем в по-бърз 

порядък точно в градоустройствените проблеми да ги решаваме. Тук има членове на Комисията по 

транспорт, на Комисията по архитектура, които със сигурност са изпитвали на гърба си, когато им 

трябва някакво бързо решение и не могат да го получат, тоест идеята е да повишим с тези 

възнаграждения ефективността и съм убеден, че това ще проработи. 

По отношение на темата за видеонаблюдението, Постоянната комисия по обществен ред и 

сигурност, непрекъснато разглежда различни предложения, не само от общински съветници, но и от 

граждани, кметове на райони и т.н., свързани с желания определени точки от града също да бъдат 

включени към системата. 

Аз съм убеден, че като общински съвет работим интензивно и приемаме докладите и тези 

пари със завишението няма да стигнат. Имаме най-малко три обследвания, които са завършили, и за 

което изграждане това увеличение с 400 хиляди лева ще бъде необходимо. 

Отделно остава темата с 100 % покритие на детски градини и училища с видеонаблюдения 

и тук колеги отварям скоба, без да искам да водим някакъв професионален спор, но тази технология се 

развива с времето, което означава, че на определен период по- старите аналози техника трябва да се 

подменя на основи по линия на капиталово строителство или на основен ремонт,  както и, че в крайна 
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сметка разполагаемия бюджет е важен за това, да може дирекция „Сигурност“ да подреди своите 

приоритети, а не да се затвори в няколко обекта. 

Така, че според мен тези предложения най-малко могат да бъдат повод. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Контрера. 

За протокола казвам, че господин Иван Таков се е изключил за малко. 

Заповядайте, господин Иванов. 

БОРИСЛАВ ИВАНОВ: Благодаря ви, уважаеми колеги, господин председател, само да 

отбележа към господин Димитров, тъй като той доколкото разбрах от неговото изказване едва ли не 

ние сме се сетили в момента да включваме видеонаблюдение като перо от бюджета, не е вярно това. 

По предварителния бюджет, който ни беше изпратен още в самото начало бяхме заложили 

сума малко над 800 хиляди, но тъй като дирекция „Сигурност“ по нейни разчети абсолютния минимум, 

който трябва да се справи като сума беше около 1 милион и 400 хиляди, за да може да изпълни това, 

което ни е по стратегия по сигурността, което сме заложили. Затова и направихме предложение тази 

сума да бъде завишена. Най-малкото това, което господин Контрера каза, че имаме конкретни 

предложения с конкретни доклади за видеонаблюдение, с господин Бонев имахме предложение да се 

изгради 100 % видеонаблюдение в частта около „Женския пазар“ и да обхване не само пазара, но и 

жилищните части между бул. „Мария Луиза“, бул. „Сливница“ и бул. „Христо Ботев“. 

Така, че и тези пари са малко и това не е вярно, че сега сме се сетили, напротив ние като 

„Патриоти за София“ и аз и господин Контрера като част от Комисията по обществен ред и сигурност 

просто настояваме и се борим за увеличение на тази сума, така че да има реална ефективност.  

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Иванов. 

Не виждам в залата или в чата други заявки, разбира се аз малко по-дипломатично, но 

присъединявайки се към господин Контрера ще кажа, че каквото и да бяхме включили от 

предложенията на колегите от „Демократична България“ разбирам неудобно им е, че въпреки 

включването на техни предложeния няма да подкрепят бюджета, разбира се въпреки ангажимента им 

към осем районни кмета и една трета от града, която те управляват, но това може би е част от 

фактическия дебат утре. 

Иначе имаше поставен въпрос  - защо не в началото? Господин Димитров, вие знаете, че  

бюджетът се предлага от кмета на Столична община и се гласува от Общинския съвет и на база 

провелите се дискусии в Общинския съвет, както знаете предложението на БСП и на част от колегите 

пристигна в последния момент, мисля че в края на миналата седмица. Обсъди се вчера, както и другите 

предложения. Искахме да чуем дискусиите, след което веднага след комисията се заехме да 

формулираме комплексно предложение.  

Така, че аз лично не приемам тази критика. 

Има ли други желаещи за изказвания? 

Заповядате, госпожо Йорданова. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА: Благодаря, господин председател. 
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Просто пропуснах в емоцията да кажа, че Lи благодаря за това, което направихте да имаме 

възможност няколко пъти да разгледаме предложението, да потърсим възможности и да променим 

първоначалното предложение на бюджет за 2022 година и наистина на база на много сериозните нужди 

да преразгледаме възможностите и да дадем наистина най-доброто, което към момента Столична 

община може да направи за това, за да продължим гладко и качествено да изпълняваме задълженията 

си. 

Исках да кажа едно изречение просто в подкрепа на това, което каза и в подкрепа на 

предложенията, които направи тук в залата господин Георгиев – председателя на Столичния общински 

съвет. 

Искам да изразя моята твърда подкрепа за тези предложения. Вярвам, че ние наистина 

трябва да правим всичко възможно за да подкрепяме тези конкретно групи, за които той направи 

предложения. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, госпожо Йорданова. 

Заповядайте, госпожо Тагарева. 

ЗАМ.ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Уважаеми колеги, първо искам да поздравя доктор 

Георгиев за направеното предложение, което считам, че безспорно следва да бъде подкрепено. Лично 

за мен то е кауза, следва да бъде кауза и за всички останали общински съветници. И в продължение с 

няколко думи нека да кажа, на колегите и на всички, които проследяват в момента настоящата 

дискусия, че в днешното предложение, което последно разглеждаме и разискваме към този момент 

беше съставено на база много сериозен анализ като се взе предвид и макроикономическата среда. 

Разбира се, не следва да подценяваме и всички предизвикателства пред които сме изправени в 

последните една, две години и разбира се, следва да отчетем и факта, че във въпросното предложение 

господин Марков, както вече казахте до голяма степен ние възприехме и направените предложения от 

колегите общински съветници, така че искрено вярвам за по-широка подкрепа, както вече се изказаха 

и съответните съображения, съвсем логично някои колеги просто по политически причини няма да 

гласувате, а не защото бюджета е лош и не защото тези предложения, които в момента разглеждаме не 

са добри. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС.СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, колеги има ли други желаещи за изказване? 

Няма. 

В такъв случай, както и в началото обявих предлагам да преминем към гласуване по реда, 

по който са постъпили предложенията в комисията. 

Господин Борис Милчев, дали се е включил? Не се е включил. 

Господин Таков, каза че напуска заседанието, в момента не виждам и господин Пеню 

Пенев. 

Колеги, ако не възразявате имаме предложения по реда на постъпване.  

Преминаваме към гласуване на предложението на господин Борис Бонев, което лично аз 

няма да подкрепя в цялост, но както стана ясно и от дискусията сме взели предвид част от неговите 

предложения и те са включени в заключителното наше предложение.  
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-Предложение вх. № СОА22-ВК66-2645/18.03.22 г. от Борис Бонев – общински 

съветник, за включване в бюджета на Столичната община за 2022 г. 

Подлагам на гласуване предложението на господин Борис Бонев. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя внесеното предложение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

5.  
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 

6. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 

7. 
Борислав Иванов 

Въздържал 

се 

8. Бойко Димитров За 

9. Петко Димитров За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 3 

                                Против - 

                               Въздържали се 7 

Забележка: не участва в гласуването по технически причини: Пеню Пенев, не 

участват в гласуването поради отсъствие Иван Таков и Борис Милчев 

  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към следващото предложение. 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/1/18.03.22 г. от Бойко Димитров – общински 

съветник за изменение на проекта за бюджет на Столична община за 2022 г. 

Подлагам на гласуване предложението на господин Бойко Димитров. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя внесеното предложение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

5.  
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 

6. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 
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7. 
Борислав Иванов 

Въздържал 

се 

8. Бойко Димитров За 

9. Петко Димитров За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 3 

                                Против - 

                               Въздържали се 7 

Забележка: не участва в гласуването по технически причини: Пеню Пенев, не 

участват в гласуването поради отсъствие Иван Таков и Борис Милчев 

  Преминаваме към следващото предложение. 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/2/21.03.22 г. от Политическа група – 

„Патриоти за София“ за изменение и допълнение на проекта за сборен бюджет на Столична 

община, внесен с доклад СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. 

Заповядайте, господин Иванов. 

БОРИСЛАВ ИВАНОВ: Благодаря, господин Марков. 

Искам само да кажа, че тук няма да участвам в гласуването, тъй като съм съвносител на 

т.нар. така обобщен доклад за промени в бюджета.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добре, господин Борислав Иванов, няма да участва в 

гласуването, доколкото разбирам с аргументите, че част от предложенията са възприети. 

Подлагам на гласуване предложението на Политическа група „Патриоти за София“. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя внесеното предложение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 

5. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 

6. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

7. 
Петко Димитров 

Въздържал 

се 

8. 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За - 

                                Против - 

                               Въздържали се 8 
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Забележка: г-н Борислав Иванов е заявил че няма да участва в гласуването, не участва 

в гласуването Пеню Пенев – по технически причини, Иван Таков и Борис Милчев – поради 

отсъствие 

Преминаваме към следващото предложение. 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2805/22.03.22 г. от Екатерина Йорданова – 

общински съветник, за включване в бюджета на Столична община за 2022 г. 

Госпожа Йорданова, каза че има проблем с връзката, в такъв случай да не се брои в това 

гласуване. Госпожо Йорданова, участвате ли, гласуваме вашето предложение? Явно има някакъв 

проблем. 

Подлагам на гласуване предложението на госпожа Екатерина Йорданова. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя внесеното предложение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 

5. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 

6. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

7. 
Петко Димитров 

Въздържал 

се 

8. 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За - 

                                Против - 

                               Въздържали се 8 

Забележка: не участват в гласуването по технически причини:  Екатерина 

Йорданова и Пеню Пенев, не участват в гласуването поради отсъствие Иван Таков и Борис 

Милчев 

Преминаваме към следващото предложение. 

-Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/3/25.03.22 г. от Лорита Радева – общински 

съветник, относно промяна в проекта за бюджет на Столична община за 2022 г., доклад СОА22-

ВК66-2394/11.03.22 г. с вносител Кмета на Столична община за финансиране на дейности по 

опазване на околната среда. 

Предложението в голямата си част е удовлетворено и е включено в заключителното 

предложение. 

Госпожо Йорданова, дали се включихте, гласуваме предложението на госпожа Лорита 

Радева? 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА: Да, включих се. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Подлагам на гласуване предложението на госпожа Радева. 
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Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

   1.ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя внесеното предложение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 

5. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

6. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. 
Борислав Иванов 

Въздържал 

се 

9. 
Петко Димитров 

Въздържал 

се 

10. 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За - 

                                Против - 

                               Въздържали се 10 

 

Забележка: не участват в гласуването поради отсъствие Иван Таков и Борис Милчев 

 

Преминаваме към следващото предложение. 

- Предложение вх. № СОА22-ВК66-2951/25.03.22 г. от Румен Русев – общински 

съветник, независим, за включване в бюджета на Столичната община за 2022 г. 

Предложението, което направи той вчера е подкрепено освен от него и от колегите от БСП 

и от Борис Бонев, ние сме го възприели и сме го включили в обобщеното предложение, което ще 

гласуваме накрая. 

Подлагам на гласуване предложението на господин Румен Русев. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя внесеното предложение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 
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5. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

6. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. 
Борислав Иванов 

Въздържал 

се 

9. Петко Димитров За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 2 

                                Против - 

                               Въздържали се 8 

Забележка: не участват в гласуването поради отсъствие Иван Таков и Борис Милчев 

 

Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред:   Доклад вх. № СОА22-ВК66-2394/5/25.03.22 г. относно 

предложения за промени в приходната и разходната част на проекта за сборен бюджет на Столична 

община за 2022 г. с вносители: Общински съветници от „БСП за България“ в СОС 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, вх. № СОА22-ВК66-2394/5/25.03.22 г. относно 

предложения за промени в приходната и разходната част на проекта за сборен бюджет на Столична 

община за 2022 г. 

Колеги, предложението вчера беше представено и обсъдено. 

Предлагам да преминем към гласуване, ако колегите от „БСП за България“ не възразяват 

и нямат нещо да добавят. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ: Господин председател, включих се отново. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща не подкрепя  доклада с предложения проект за 

решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател 

Въздържал 

се 

2. 
Ваня Тагарева – зам.-председател 

Въздържал 

се 

3. 
Зафир Зарков 

Въздържал 

се 

4. 
Радослав Абрашев 

Въздържал 

се 

5. 
Екатерина Йорданова 

Въздържал 

се 

6. 
Христиан Петров 

Въздържал 

се 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. 
Борислав Иванов 

Въздържал 

се 
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9. 
Пеню Пенев 

Въздържал 

се 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 2 

                                Против - 

                               Въздържали се 9 

 

Колеги, остана да гласуваме допълнителна точка 1. 

 

По доп. т. 1 от дневния ред:   Предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/8/30.03.2022 г. 

относно изменение на проектобюджета на Столична община за 2022 г., внесен в СОС с доклад вх. № 

СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. от Йорданка Фандъкова – кмет на СО с вносители: Стефан Марков, 

Георги Георгиев, Борислав Иванов, Ваня Тагарева, Христиан Петров, Зафир Зарков, Радослав Абрашев 

– общински съветници. 

 

ПРЕДС.СТЕФАН МАРКОВ: Предложение, вх. № СОА22-ВК66-2394/8/30.03.2022 г. 

относно изменение на проектобюджета на Столична община за 2022 г., внесен в СОС с доклад вх. № 

СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г. от Йорданка Фандъкова – кмет на СО. 

Колеги, предлагам да преминем към гласуване, като изменим предложението на база на 

дискусиите, които и по-рано в началото на комисията се проведоха, чухме предложения от госпожа 

Екатерина Йорданова, както и от господин Карлос Контрера като председател на ресорната комисия, 

подкрепено и от господин Зафир Зарков, доколкото разбират темата е изключително важна. В 

становището на господин Барбалов чухме, че има и възможност по приходната част да бъде предвидено 

допълнително 4 милиона лева в дейност „849“, тоест по точка 7 от предложението ни, което е на 

Вашето внимание, точка 7, дейност  849 „Други дейности по транспорта“ – 10 милиона лева е записано, 

да се четат „14 милиона лева“. 

Имате ли становища по това предложение? 

ДОНЧО БАРБАЛОВ: зам. кмет на СО: при възмездните сделки и дарения плюс 4,5 

милиона стават 5,5 милиона и в неданъчните приходи от продажба на нефинансови активи плюс 4 

милиона стават 7 милиона.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добре, с тези две предложения да увеличим точка 7 от 10 

милиона лева на 14 милиона лева по предложението на колегите общински съветници, и пояснението 

по приходната част от заместник-кмета Дончо Барбалов по финанси, предлагам да преминем към 

гласуване. 

   Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя внесеното предложение, вх. № СОА22-

ВК66-2394/8/30.03.2022 г. от общински съветници, относно изменение на проектобюджета на 

Столична община за 2022 г. 

№ Поименно гласуване:   



18 
 

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Христиан Петров За 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. Борислав Иванов За 

9. 
Пеню Пенев 

Въздържал 

се 

10. 
Петко Димитров 

Въздържал 

се 

11. 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 

Предложението по допълнителна точка 1 с изменението направено в залата вследствие на 

дискусиите се приема. 

Предлагам да гласуваме в цялост доклада по точка 1 с вносител Йорданка Фандъкова – 

кмет на Столична община доклад вх. № СОА22-ВК66-2394/11.03.22 г ., относно съставяне и приемане 

на сборен бюджет на Столична община за 2022 година с изменението, което приехме. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

  І. Комисията подкрепя Доклад вх. СОА22-ВК66-2394/11.03.2022 г. от Йорданка Фандъкова – 

кмет на СО, относно съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2022 г., като на 

основание внесено предложение вх. № СОА22-ВК66-2394/8/30.03.2022 г.  и постъпило устно 

предложение от г-жа Екатерина Йорданова и г-н Карлос Контрера – общински съветници,  предлага 

следните изменения: 

   

I.  ПО ПРИХОДА:   

Да се завишат следните данъчни приходи:  

   

1. Данък върху недвижимите имоти                                                   +  2,500,000 лв. 

2. Данък върху превозните средства                                                   +  2,000,000 лв.       

3. Данък върху възмездните сделки и даренията                               +  5,500,000 лв.    

                      Всичко данъчни приходи:                                       +  10,000,000 лв.                                   

 

   Да се завишат следните неданъчни приходи:  

4. Приходи от наеми на имущество                                                     + 1,500,000 лв. 

5. Приходи от наеми на земя                                                                +    500,000 лв.  

6. Такси за технически услуги                                                              +  2,500,000 лв. 

7. Глоби, санкции и наказателни лихви                                               +  1,000,000 лв.      
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8. Приходи от продажба на нефинансови активи                               +  7,000,000 лв.    

                      Всичко неданъчни приходи:                                    + 12,500,000 лв.    

                                

           Завишението на приходите общо възлиза на:                             + 22,500,000лв.   

  

 II. ПО РАЗХОДА: 

         Да се измени разходната част на проектобюджета, както следва:   

        ТЕКУЩИ РАЗХОДИ: 

 

    1.  Функция 4 „Здравеопазване“, дейност 469 „Други дейности по здравеопазването“ 

     1.1.За Програма за раждаемостта                                                                             + 1,200,000 лв. 

      Предложение на ПГ „Патриоти за София“ 

1.2. За Мерки за интеграция на младежи със синдром на Даун                          + 200,000 лв. 

      /Средствата се разчитат за период от 1 юли до края на 2022г./ 

Предложение на г-н Георги Георгиев – председател на СОС 

    2. Функция 5 „Социално осигуряване, подпомагане и грижи“ 

    2.1. Дейност 529 „Кризисни центрове“                                                               + 100,000 лв. 

/За новосъздадена социална услуга с приоритетно настаняване на жени, пострадали от домашно 

насилие/ 

    2.2. Дейност 526 „Центрове за обществена подкрепа“                                       + 60,000 лв. 

         /За новосъздадена социална услуга „Правна клиника“/ 

       Предложения на г-н Георги Георгиев – председател на СОС 

       3. Дейност 619 „Други дейности по жилищното строителство, благоустройството и 

регионалното развитие", в т.ч. ОП „София проект“, увеличение на заплати с до 20 %, осигуровки и 

издръжка  

   §01-00 Заплати                                                                                                      +266,310 лв. 

   §05-00 Осигуровки                                                                                               +  51,977 лв. 

   §10-00 Издръжка                                                                                                   +  81,713 лв. 

4. Дейност 622 ''Озеленяване'' 

4.1  ОП ''Паркове и градини'', издръжка                                                                  - 200,000 лв. 

4.2 За облагородяване на междублокови пространства, източници на запрашаване /т.нар. ''кални 

точки''/   

                                                                                                                                +1,100,000 лв. 

 

Във връзка с обсъжданията са приети предложенията от г-жа Лорита Радева, «БСП за 

България» и г-н Борис Бонев 

 

5. Дейност 739 ''Музеи, худ.галерии, паметници на културата и етнографски комплекси с 

национален и регионален характер'', в т.ч. Регионален център за съвременни изкуства 

''Топлоцентрала'', дофинансиране 
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     §10-00 Издръжка                                                                                                - 150,000 лв.                                                                   

6. Дейност 829 ''Други дейности по селско и горско стопанство'',               - 100,000 лв. 

    В т.ч. ОП ''Общински гори и земи'', издръжка 

 

      7. Дейност 849 „Други дейности по транспорта“                                            + 14,000,000 лв.   

/За компенсации по Регламент № 1370 на ЕК/ 

Във връзка с обсъжданията са приети предложенията от ПГ „Патриоти за София“ и г-

жа Екатерина Йорданова  

 

 8. Да се намали резервния бюджетен кредит за местни дейности, заложен във внесения с 

Доклад № СОА22-ВК66-2394/11.03.2022г. Проектобюджет на Столична община за 2022г.  

                                                                                                                                       - 4,110,000 лв.    

      

   КАПИТАЛОВИ РАЗХОДИ: 

 9.  Дейност 239 „Други дейности по вътрешна сигурност" 

     §52-03 Придобиване на др. оборудване, машини и съоръжения                 + 400,000 лв.                                                                   

     Обект: Развитие на системата за видеонаблюдение на територията на Столична община 

 10. Дейност  604 „Осветление на улици и площади"         

    §52-06 „ Изграждане на инфраструктурни обекти“                                          +2,100,000 лв.  

    Обект: Развитие на системата за видеонаблюдение /в т.ч. 1,200,000 лв. за  камери в BUS ленти и  

900,000 лв. за пешеходни светофари/ 

 11. Дейност 629 „Други дейности по опазване на околната среда" 

     §54-00  Придобиване на земя                                                                             +3,000,000 лв.     

      Обект: Придобиване на земя        

Във връзка с обсъжданията са приети предложенията от „Демократична България – 

Обединение“, ПГ „Патриоти за София“, „БСП – за България“ и г-н Борис Бонев 

 12. Дейност 714 ''Спортни бази за спорт за всички'', за изграждане на ''Футболно игрище с 

изкуствена трева и многофункционална спортна площадка за баскетбол, волейбол и тенис на корт 

с изкуствена настилка на открито'', във ''в.з. Симеоново-Север-Разширение'', кв.Симеоново, район 

''Витоша''         

      §52-06 Изграждане на инфраструктурни обекти                                              + 350,000 лв.      

 

 Във връзка с обсъжданията са приети предложенията от г-н Румен Русев, ПГ „БСП – за 

България“ и г-н Борис Бонев      

  13. Дейност 739 ''Музеи, худ.галерии, паметници на културата и етнографски комплекси с 

национален и регионален характер'', в т.ч. Регионален център за съвременни изкуства 

''Топлоцентрала'', дофинансиране 

     §52-03 Придобиване на др. оборудване, машини и съоръжения                         + 650,000 лв.    

     Обект: Техническо обзавеждане                                                                      

  14. Дейност 849 „Други дейности по транспорта, пощите и далекосъобщенията" 

    §51-00  Основен ремонт на ДМА                                                                          +3,000,000 лв.     
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    Обект: Основен ремонт на релсов път и контактно-кабелна мрежа 

Във връзка с обсъжданията са приети предложенията от ПГ „Патриоти за София“ и г-н 

Борис Бонев 

 

       15.  Дейност 878 „Приюти за безстопанствени животни“   

          §5100 „Основен ремонт“                                                                                        + 500,000 лв.  

           За изпълнение на ремонтни и възстановителни дейности, свързани с гарантиране и  

      подобряване на  условията на обитаване от безстопанствените кучета на приют Горни Богров. 

    Всичко завишение на разходите:                                                                   + 22,500,000 лв.   

 

III. От отразените в § 8032 „Получени дългосрочни заеми от международни организации“ в 

размер на 119,163,240 лв., 400,000 лв. се прехвърлят в § 8312 „Получени дългосрочни заеми 

от страната“. 

     

IV.  Одобрява обекти в размер на                                                                           800,000 лв. 

       В т.ч. 

- Дейност 239 „Други дейности по вътрешната сигурност“ – Доставка на 

5 броя високопроходими автомобили за сектор „Общинска полиция“     180,000 лв.                

- Дейност 714 “Спортни бази за спорт за всички“ – Нова графа „Изграждане 

      на игрище за футбол с изкуствена трева“ в с. Казичене, район Панчарево  120,000 лв.     

- Дейност 311 „Детски градини“ се създава нова графа „Основен ремонт на  

ОДЗ 17 „Мечо Пух“, район Младост                                                                500,000 лв.     

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Христиан Петров За 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. Борислав Иванов За 

9. 
Пеню Пенев 

Въздържал 

се 

10. Петко Димитров Против 

11. Михаил Ставрев Против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 7 

                                Против 2 
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                               Въздържали се 2 

 

Предложението на госпожа Йорданка Фандъкова – кмет на Столична община за бюджет за 

2022 година се приема. 

Колеги, изчерпахме дневният ред на днешното извънредно заседание. 

Благодаря за участието, за подробните предложения, за дискусиите в четири поредни 

заседания на Комисията по финанси и бюджет. 

Утре предстои да разгледаме бюджета и обръщам внимание, че от следващата седмица по 

всяка вероятност Комисията по финанси и бюджет ще бъде присъствено, така че да го планирате като 

време. 

Благодаря за участието.  

Приятен ден! 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет закри заседанието в 17.45 часа. 

Протоколът е изготвен на 31.03.2022 г. 

  

       Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ      СТЕФАН МАРКОВ 

                                                [дата на подписване] 

Председател на постоянната                /п/ 

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ      СТЕФАН МАРКОВ 

                                                [дата на подписване] 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        
               /п/ 

     ВАНЯ ТАГАРЕВА      

                        [дата на подписване] 

 

 


